
 

Treść interpelacji radnego Artura Czaplińskiego  
w sprawie inwestycji drogowej na drodze nr 541 w gminie Lubowidz 

W związku z informacjami od mieszkańców gminy Lubowidz proszę o udzielenie następujących 
informacji:  

1. Dlaczego wzdłuż powstającej inwestycji drogowej nie zaplanowano ustanowienia ławek ani 
koszy na śmieci przy ścieżkach pieszo rowerowych? 

2. Kiedy powstanie obwodnica miasta Lubowidz sfinansowana przez Urząd Marszałkowski 
Województwa Mazowieckiego? 


